
 

1 

 

SALGÓTARJÁN MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATÁNAK KÖZGYŰLÉSE 

 

5. SZ. JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2023. április 27-ei 

üléséről. 

 

Jelen voltak: 

• a Közgyűlés tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint, 

• dr. Romhányi Katalin jegyző, 

• dr. Varga Tamás aljegyző, 

• a Polgármesteri Hivatal belső szervezeti egységeinek vezetői, 

• az önkormányzati cégek vezetői, 

• intézményvezetők, 

• a sajtó képviselői, 

• meghívott vendégek 

 

Fekete Zsolt: Köszöntötte az ülésen megjelent képviselőket, a közszolgáltatást végző cégek 

képviselőit, az intézményvezetőket, az ülésen tanácskozási joggal részt vevőket, a meghívott 

vendégeket, a sajtó képviselőit, az érdeklődő állampolgárokat. 

A Közgyűlés 15 tagjából 15 fő volt jelen. Megállapította, hogy a Közgyűlés határozatképes. 

 

Fekete Zsolt: A Közgyűlés a munkát a tárgysorozat elfogadásával kezdte meg. 

A tárgysorozatra vonatkozóan módosító javaslat nem érkezett. Döntéshozatal következett a 

tárgysorozatról. 

 

Fekete Zsolt:  

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 igen szavazattal az alábbi tárgysorozatot fogadta el: 

 

1. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának a 2023. évi költségvetésről szóló 

3/2023. (II.28.) önkormányzati rendelete módosítására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

2. a) A Salgótarján és Környéke Vízmű Kft. 2022. évi éves beszámolója 

b) Javaslat a Salgótarján és Környéke Vízmű Kft. 2023. évi üzleti tervére 

Előterjesztő: Barta András ügyvezető igazgató 

 

3. a) A Salgótarjáni Csatornamű Kft. 2022. évi éves beszámolója 

b) Javaslat a Salgótarjáni Csatornamű Kft. 2023. évi üzleti tervére 

Előterjesztő: Barta András ügyvezető igazgató 

 

4. a) A Salgótarján Foglalkoztatási Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi 

egyszerűsített éves beszámolója 

b) Javaslat a Salgótarján Foglalkoztatási Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2023. évi 

üzleti tervére 

Előterjesztő: Dombovári Edina ügyvezető igazgató 
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5. a) A REMEK Salgótarjáni Rendezvény- és Médiaközpont Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaság 2022. évi egyszerűsített éves beszámolója 

b) A REMEK Salgótarjáni Rendezvény- és Médiaközpont Nonprofit Korlátolt Felelősségű 

Társaság 2023. évi üzleti terve 

Előterjesztő: Balogh Katalin ügyvezető igazgató 

 

6. a) Salgótarjáni Városfejlesztő és Turisztikai Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi 

beszámolója 

b) Javaslat a Salgótarjáni Városfejlesztő és Turisztikai Kft. 2023. évi üzleti tervére 

Előterjesztő: Budavári Valéria ügyvezető igazgató 

 

7. Javaslat a Salgó Vagyon Kft. alapító okiratának módosítására 

Előterjesztő: Méhes András ügyvezető igazgató 

 

8. Javaslat a VOLÁNBUSZ Zrt. Salgótarján megyei jogú város autóbusszal végzett helyi 

személyszállítás közszolgáltatási tevékenység feladatainak ellátásáról szóló 2022. évi 

beszámolójának elfogadására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

A napirend tárgyalásánál jelen volt: Makai Zoltán helyi közszolgáltatási szakértő, valamint 

Pápai Roland forgalmi üzemvezető, VOLÁNBUSZ Zrt. 

Forgalmi és Kereskedelmi Főigazgatóság 

 

9. Javaslat önkormányzat által beszerzett eszközök ingyenes használatba adására  

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

10. Javaslat önkormányzat tulajdonában lévő ingóságok ingyenes használatba adására a 

Salgótarjáni Összevont Óvoda és Bölcsőde részére 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

11. Javaslat önkormányzat tulajdonában lévő ingóságok ingyenes használatba adására a Dornyay 

Béla Múzeum részére 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

12. Javaslat a "Salgó Rally 2023" megrendezéséhez szükséges helyszínek biztosítására  

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

13. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatához benyújtott 2023. évi 

sporttámogatási pályázatok elbírálására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

14. Javaslat bírósági ülnökök választására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

A továbbiakban a polgármesteri tájékoztató következett. 

 

Szabó Csaba képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Szabó Csaba: Tájékoztatást kért Polgármester úrtól a baglyasaljai lakossági fórumon 

elhangzottakról, amelyet a közterületre betérő vadon élő állatokkal kapcsolatban tartottak. Úgy 
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véli, hogy ez városszerte probléma, több helyen találkoznak vaddisznókkal a városlakók. 

Megkérdezte, hogy milyen javaslatok hangzottak el a fórumon? 

dr. Huszár Máté alpolgármester úrtól tájékoztatást kért az Acélgyári úti orvosi rendelővel 

kapcsolatosan, hogy milyen állapotok vannak a rendelőben, illetve mikorra várható a 

beüzemelés? 

 

Fekete Zsolt: Válaszában elmondta, hogy a baglyasaljai lakossági fórum kimondottan a 

vadkárokra vonatkozott, melyre az illetékes vadásztársaságot meghívta az önkormányzat. A 

vadásztárság képviselője ismertette a jogszabályi hátteret, hol van jogosultságuk vadat lőni, 

valamit mi az, amit ők megtehetnek. A képviselők előtt is ismert, hogy az Önkormányzat minden 

évben leül tárgyalni a vadásztársaságokkal. Minden vadásztársaságnak biztosított az 

önkormányzat mobil magaslest, hogy a lakott terület felé közeledő állatot biztonsággal le tudják 

lőni. Belterületen a vadkilövés rendőrségi bejelentés után, a rendőrség engedélye alapján egy 

bizonyos időszakban lehetséges megfelelő korlátokat betartva. A vadásztársaságok minden 

alkalommal elmondják, hogy milyen kerítést kell a lakosságnak építenie, hogy megvédjék a saját 

területüket. 

A lakosság nehezményezésére a vadásztársaság arra adott ígéretet, hogy a vadetető helyeket 

nagyobb távolságra fogják helyezni a lakott területtől, és sűríteni fogják ezen a területen a 

vadkilövéseket. Elmondta, hogy minden vadásztársaság meghatározott mennyiségben kvóta 

szerint lőhet vadat. Úgy érzékelte, hogy van némi gond és probléma Magyarország 

vadgazdálkodásával. Az lenne a szerencsés, ha a vadállomány éves felmérésekor olyan 

engedélyeket adjanak ki, vagy kötelezettségeket szabjanak meg, hogy az adott vadállomány ne 

szaporodjon túl és ne okozzon gondokat. 

Elmondta, hogy a pestis megtizedelte az állományt, ennek köszönhetően mérséklődött a 

vaddisznó által okozott kár, ezzel szemben óriási mértékű szaporulat látható a szarvasoknál. Fél 

éven belül visszatérnek rá milyen eredménye lett annak, hogy az etetőhelyek kijjebb lettek 

telepítve. 

Kérték, hogy amennyiben lehet a törvényeknek megfelelően úgy ne a lesből, hanem hajtásból 

való vadászatot próbálják többször megismételni annak érdekében, hogy a vadállomány a lakott 

területtől minél messzebb maradjon. 

Elmondta, hogy a temetőkben keletkezett vadkárok ellen felmérték, hogy hány méter kerítést 

kell építeni. Ezt első ütemben az új köztemetőben tervezik megvalósítani, aztán a belvárosi 

temetőt igyekeznek villanypásztorral ellátni. 

 

A továbbiakban dr. Huszár Máté alpolgármester úrnak adta meg a szót. 

 

dr. Huszár Máté: Válaszában elmondta, hogy a közelmúltban valóban volt egy bejárás az 

acélgyári úti orvosi rendelőben. Reményét fejezte ki arra vonatkozóan, hogy a műszaki 

dokumentáció birtokában egy-két héten belül el tudják indítani a működési és használatba vételi 

engedélyezési eljárást, amely elsősorban a lift működéséhez, használatához, karbantartásához 

kapcsolódik. 

Elmondta, hogy az oda költöző orvosok, asszisztensek elégedettek voltak a rendelővel, melyek 

már be vannak rendezve. Az egész épületben néhány lámpát, valamint apróbb javításokat kell 

elvégezni, melyek a következő hetekben meg is valósulhatnak. Felmerült még a kamera 

kihelyezése, parkoló felfestése a mentőnek, valamint a bejáratnál meglévő közkútnak az 

áthelyezése, melynek megoldását folyamatosan keresik. 

 

Fekete Zsolt: Tolnai Sándor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Tolnai Sándor: A vadkárral kapcsolatban elmondta, hogy a pálfalvai városrészben is komoly 
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terület érintett ebben az ügyben. Bár Polgármester úr egy vadásztársaságot említett, de tudomása 

szerint Salgótarjában több vadásztársaság is van. Korábbi közgyűlésen volt már döntés arra 

vonatkozóan, hogy az önkormányzatnak hozzájárulása kellett ahhoz, hogy a társaságok ott 

vadásszanak, vagy valamilyen nyilatkozatot kellett tenniük. Erről tudomása szerint született egy 

határozat, hogy milyen lehetősége van a városnak. 

 

Fekete Zsolt: Válaszában ismételten elmondta, hogy szinte minden évben megtörténnek a 

vadásztársaságokkal történő egyeztetések, az idén főként a temetőkárokkal kapcsolatban. Ezeken 

az egyeztetéseken mind a 6 vadásztársaság részt vett. A baglyasi fórumot kifejezetten a 

megnövekedett vadkárok miatt tartották.  

Korábban a rendőrséggel történt egyeztetésen kimondottan a belterületen történő vadászatról volt 

szó. Ezt úgy lehet megtenni, hogy bejelentik a rendőrségnek, hogy túlzott a vadkár, és az adott 

vadásztársaság kér ideiglenes engedélyt az adott területre kilövésre. Elmondta, hogy erre az 

alkalomra adta oda az önkormányzat a mobil magaslest. A legközelebb megjelenő városi 

újságban érinteni fogják a témát. 

 

Ismételten Tolnai Sándor képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Tolnai Sándor: Emlékei szerint a döntés azzal volt összefüggésben, hogy a 

vadásztársaságoknak bizonyos időközönként meg kell, hogy újítsák a jogosultságukat, hogy a 

terület őhozzájuk tartozzon. 

 

Fekete Zsolt: Válaszában elmondta, hogy nem kell megújítania a vadásztársaságoknak a 

jogosultságukat. A terület, ahol ők vadásznak az behatárolható, külterületen lévő erdősült 

területekre vonatkozik, tehát nem belterületre. Az engedélyt, amit kérnek a vadásztársaságok a 

rendőrségtől, azok csak pár napra vonatkoznak.  

 

Szabó Csaba: Emlékei szerint a vadászati jogot kellett megújítaniuk a vadásztársaságoknak, és 

erre vonatkozóan a korábbiakban volt egy előterjesztés. 

 

Tolnai Sándor: Megkérdezte, hogy ha ehhez adtak hozzájárulást, akkor ez jogilag 

visszavonható-e? 

 

Fekete Zsolt: Elmondta, hogy Jegyző asszony utána fog nézni, és Képviselő urat, valamint a 

Közgyűlést tájékoztatni fogja. 

 

A továbbiakban Homoga László képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Homoga László: Hozzászólásában elmondta, hogy a vadásztársaságoknak a Földművelésügyi 

Minisztérium írja ki melyik területet bérelhetik, és minden vadásztársaság megkeresi a módját 

annak, hogy területet birtokolhasson vadászat céljából. Ezek a megjelölt területek általában 

külterületek, a város területén lévő házak kertjei, vagy az ehhez tartozó részek nem tartoznak a 

bérleti szerződésbe, tehát nem vadászhatóak ezek a területek. Különleges engedélyt a rendőrség 

biztosít ezeknek a vadásztársaságoknak, lakott területen belül meghatározott mélységben való 

vadászatra bizonyos időkorláthoz kötve. Nagy problémája ennek, hogy meghatározott 

időtartamra vonatkozik és általában a vad nem akkor jön be, amikor az engedélyek kiállításra 

kerültek. 

Elmondta, hogy az önkormányzat a vadon élő állatok etetési tilalmára hozott határozatot, 

beleértve a kertben lévő gyümölcshulladékok kiöntözését az erdőbe. Felhívta a lakosság 

figyelmét arra, hogy ne etessék a vadon élő állatokat, amelybe beletartozik a város közepén a 
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galambok etetése is. 

Tudomása szerint a város területén nincs olyan erdőrész, amit kiadhatnak vadásztársaságoknak 

bérleti díj ellenében, hogy ott vadásszanak, és nem is várható, ezáltal nem is vonható vissza. 

 

Fekete Zsolt: Elmondta, hogy Jegyző asszony utána fog nézni, és a Közgyűlést tájékoztatni 

fogja a témában. 

 

További hozzászólás nem hangzott el. 

 

Közgyűlés a polgármesteri tájékoztatót tudomásul vette. 
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NAPIRENDEK 

 

1. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának a 2023. évi költségvetésről 

szóló 3/2023. (II.28.) önkormányzati rendelete módosítására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet április 

havi módosítására az előterjesztésben foglaltak szerint tett javaslatot. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 6 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett; a Népjóléti Bizottság 6 igen 

szavazattal, 1 nem szavazat ellenében; a Gazdasági Bizottság 8 igen szavazattal, 2 tartózkodás 

mellett; a Pénzügyi Bizottság 7 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett támogatta az 

előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 10 igen szavazattal, 5 nem szavazat ellenében az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

A 8/2023. (IV.27.) önkormányzati rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

Fekete Zsolt: Elmondta, hogy a számvitelről szóló törvény alapján a gazdálkodó szervezet 

beszámolót köteles készíteni működéséről, vagyoni, pénzügyi és jövedelmi helyzetéről az üzleti 

év könyveinek zárását követően. A közhasznú szervezet köteles az éves beszámolóval 

egyidejűleg a kiegészítő melléklet részeként közhasznúsági mellékletet is készíteni. 
 

A 2., 3., 4., 5., és 6. napirend az egyes önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságok 2022. évre 

vonatkozó beszámolójukat, és a 2023. évi üzleti tervét tartalmazta. A tervek a társaságok 

jövőbeni elképzeléseit foglalták össze, és az elképzelések megvalósítási lehetőségeit elemezték. 

Tartalmazták mindazon információkat, amelyek egy vállalkozás működéséhez szükségesek.  

 

 

2.a) A Salgótarján és Környéke Vízmű Kft. 2022. évi éves beszámolója 

Előterjesztő: Barta András ügyvezető igazgató 

 

A napirend tárgyalásához meghívott: 

- dr. Huszár Máté, a kft. felügyelőbizottságának elnöke 

- Szőllősi Sándor, a kft. könyvvizsgálója 

 

A Gazdasági Bizottság 10 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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46/2023. (IV.27.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése javasolja a Salgótarján és 

Környéke Vízmű Kft. taggyűlésének, hogy a Társaság 2022. évi éves beszámolóját az I.-V. 

sz. mellékletek szerint 269.028 eFt mérleg főösszeggel és 5.439 eFt adózott eredménnyel 

fogadja el. 

 

2. A Közgyűlés javasolja a Salgótarján és Környéke Vízmű Kft. taggyűlésének az 5.439 eFt 

adózott eredmény eredménytartalékba helyezését. 

 

3. A Közgyűlés javasolja a Salgótarján és Környéke Vízmű Kft. taggyűlésének, hogy rendelje 

el az 1. pont szerinti adózott eredménnyel kiegészített szabad rendelkezésű eredménytartalék 

terhére 45.000 eFt osztalék kifizetését. 

 

Határidő: 2023. május 15.   

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

2.b) Javaslat a Salgótarján és Környéke Vízmű Kft. 2023. évi üzleti tervére 

Előterjesztő: Barta András ügyvezető igazgató 

 

A napirend tárgyalásához meghívott: 

- dr. Huszár Máté, a kft. felügyelőbizottságának elnöke 

- Szőllősi Sándor, a kft. könyvvizsgálója 

 

A Gazdasági Bizottság 10 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

47/2023. (IV.27.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése javasolja a Salgótarján és 

Környéke Vízmű Kft. taggyűlésének, hogy a Társaság 2023. évi üzleti tervét a melléklet szerint 

7.400 eFt adózott eredménnyel fogadja el. 

 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

Határidő: értelemszerűen   
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3.a) A Salgótarjáni Csatornamű Kft. 2022. évi éves beszámolója 

Előterjesztő: Barta András ügyvezető igazgató 

 

A napirend tárgyalásához meghívott: 

- Ökrös László, a kft. felügyelőbizottságának elnöke 

- Bata János, a kft. könyvvizsgálója 

 

A Gazdasági Bizottság 10 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

48/2023. (IV.27.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarjáni Csatornamű 

Szolgáltató Kft. 2022. évi beszámolóját az I.-V. sz. mellékletek szerint 328.504 eFt mérleg 

főösszeggel és 23.411 eFt adózott eredménnyel elfogadja. 

 

2. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a 23.411 eFt adózott 

eredmény eredménytartalékba történő helyezését jóváhagyja. 

 

3. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése elrendeli az 1. pont szerinti 

adózott eredménnyel kiegészített szabad rendelkezésű eredménytartalék terhére 25.000 eFt 

osztalék kifizetését. 

 

Felelős: Barta András ügyvezető igazgató 

Határidő: 2023. július 30.  

 

 

3.b) Javaslat a Salgótarjáni Csatornamű Kft. 2023. évi üzleti tervére 

Előterjesztő: Barta András ügyvezető igazgató 

 

A napirend tárgyalásához meghívott: 

- Ökrös László, a kft. felügyelőbizottságának elnöke 

- Bata János, a kft. könyvvizsgálója 

 

A Gazdasági Bizottság 10 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 
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Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

49/2023. (IV.27.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarjáni Csatornamű 

Szolgáltató Kft. 2023. évi üzleti tervét a melléklet szerint 26.056 eFt adózott eredménnyel 

elfogadja. 

 

Felelős: Barta András ügyvezető igazgató 

Határidő: értelemszerűen   

 

 

4.a) A Salgótarján Foglalkoztatási Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi 

egyszerűsített éves beszámolója 

Előterjesztő: Dombovári Edina ügyvezető igazgató 

 

A napirend tárgyalásához meghívott: 

- Stark Lászlóné, a kft. felügyelőbizottságának elnöke 

- Czékmán József, a kft. könyvvizsgálója 

 

A Gazdasági Bizottság 10 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

50/2023. (IV.27.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarján 

Foglalkoztatási Nonprofit Kft. 2022. évi Egyszerűsített éves beszámolóját 288.385 eFt 

mérlegfőösszeggel és 14.780 eFt adózott eredménnyel elfogadja. 

 

Felelős: Dombovári Edina ügyvezető  

Határidő: azonnal   

 

2. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a 14.780 eFt adózott 

eredmény eredménytartalékba helyezését jóváhagyja. 

 

Felelős: Dombovári Edina ügyvezető  

Határidő: értelemszerűen   
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4.b) Javaslat a Salgótarján Foglalkoztatási Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

2023. évi üzleti tervére 

Előterjesztő: Dombovári Edina ügyvezető igazgató 

 

A napirend tárgyalásához meghívott: 

- Stark Lászlóné, a kft. felügyelőbizottságának elnöke 

- Czékmán József, a kft. könyvvizsgálója 

 

A Gazdasági Bizottság 10 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Fekete Zsolt: A továbbiakban Dombovári Edina ügyvezető igazgató asszonynak adta meg a 

szót. 

 

Dombovári Edina: Hozzászólásában elmondta, hogy a Kft. 2023. évi üzleti tervének 1. 

melléklete tartalmazza az összes új induló közfoglalkoztatási programok ágán dologi költség 

címszó alatt elhozható belügyminisztériumi támogatási forrást, mely az idei évben 70 millió Ft-

ról 32,5 millió Ft-ra csökkent, ennek köszönhetően a gépjárművek szervízelésére, valamint az 

üzemanyag vásárlásra fordítható összeg csökkent, az illegális szemétlerakó telepek 

megszüntetésére című programot pedig teljesen törölte a Belügyminisztérium. 

 

Fekete Zsolt: Turcsány László képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Turcsány László: Sajnálatát fejezte ki, hogy az illegális szemétlerakók felszámolására 

vonatkozó programot megszüntették. Elmondta, hogy a városban 4-5 olyan illegális 

hulladéklerakó helyet tud, amelyet azonnal meg kellene szüntetni, mint például Jónásch telepen, 

vagy Rónafalun. Véleménye szerint, ha az önkormányzat erre nem fog forrást biztosítani, akkor 

a várost meg fogja enni a szemét. 

Fekete Zoltán ügyvezető igazgató úrnak megköszönte, hogy Rónafaluról 2 db másfél tonnás 

teherautóval elszállították az ott felhalmozott szemetet.  

Véleménye szerint a lakosság hozzáállásán kellene változtatni, de ha nem lesz forrás az illegális 

hulladéklerakók felszámolására, akkor óriási bajban lesz a város. Az önkormányzatnak erre 

pályázati forrást kell valahonnan szereznie. 

 

Fekete Zsolt: Véleménye szerint az önkormányzatnak azon kell gondolkoznia, hogy hogyan 

lehet megelőzni az illegális hulladéklerakó helyek kialakulását, hogyan lehet fokozottabb 

ellenőrzés mellett szankciókkal ezt megakadályozni, hiszen törvény van rá, hogy ez a cselekedet 

büntetendő, de még sincs igazán elrettentő szerepe. Megoldás az is, hogy egy adott területet 

kitisztítanak, de az igazi megoldás az lenne, ha azt tudnák megakadályozni, hogy oda hordják a 

szemetet. 

Fontosnak tartotta, hogy ki legyen takarítva a város, de az még fontosabb, hogy hathatós 

megoldást találjanak arra, hogy ne alakuljanak ki illegális hulladéklerakó helyek. 

 

A továbbiakban Czene Gyula képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Czene Gyula: Hozzászólásában elmondta, hogy a Foglalkoztatási Nonprofit Kft. tevékenysége 

az egész városra kiterjed. A városrészek száma 30-32 körül van, amelyekből vannak mutatós, 

élhető városrészek, és vannak lerobbant szegregátumok is. A meglévő személyi feltételek és a 

beszűkült pályázati lehetőségek mellett nehéz megmondani mit kellene eredményesebben 
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csinálni, hogy minden városrészben maximálisan elégedettek legyenek az emberek. Ezt 

rendkívül nehéz elérni. 

Elmondta, hogy a mostani vezetés nem túl konszolidált céget vett át annak idején, ennek ellenére 

mindent megtesznek a személyi és anyagi lehetőségeinek biztosításáért. A kötelezően ellátandó 

feladatokat belátható időn belül csak főállású emberekkel lehet majd megoldani. 

Úgy látja, hogy a cég vezetése sok mindent megtesz a városmarketing eladhatósága érdekében. 

Az előterjesztésben is szerepel, hogy a tavalyi évhez képest az önkormányzat jelentősebb 

mértékben támogatja a céget, így reméli, hogy ennek köszönhetően még sikeresebb lesz a 

munkája. 

 

Fekete Zsolt: Turcsány László képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Turcsány László: Véleménye szerint elsősorban a szankcionálás lenne célravezető, hiszen ha a 

komolyabb büntetéseknek a híre megy, akkor reményei szerint kevesebben helyezik el a 

szemetet a közterületeken 

A kamerarendszer bővítését elengedhetetlennek tartja. Példaként említette, hogy a Határ úton a 

Foglalkoztatási Kft. kitakaríttatta a közkút melletti területet, majd rövid időn belül 1 méter 

magasan körülbelül 200 m2-es területen áll ismételten az illegális hulladék. 

A költségvetési vitánál is elmondta, hogy ha mást nem is, de a mobilkamera rendszert bővíteni 

kellene, hogy legalább az időszakonkénti vizsgálatot végre tudják hajtani. Javasolta, hogy a 

Foglalkoztatási Kft.-nél az irányítói munkakörben dolgozók tegyenek naprakész jelentést azokról 

a helyekről, ahonnan eltakarították a szemetet, így kiderülne, hogy mikor kerül újra oda a 

hulladék. Ezt akkor valamilyen szinten kontrollálni lehetne. 

Javasolta, hogy a kamerarendszer üzemeltetését vegye vissza az önkormányzat, bővítsék a 

kamerák kihelyezését. 

 

Fekete Zsolt: Válaszában elmondta, hogy a témában összetettebb dologról van szó. Czene 

Gyula képviselő úr is említette, hogy a város több kisebb lakóközösségre bontható, és az adott 

lakókörnyezetbe, nem máshonnan hordják oda a szemetet, hanem ott termelődik. 

Elmondta, hogy a hulladék szállítás fizetése, és a hulladék begyűjtése elvált egymástól, ezért 

kezdeményezték, hogy minden ingatlanhoz kerüljön szemetes kuka, amely nagy valószínűséggel 

Jónásch telepen nincs meg. Ebből ki fog derülni, hogy a telepről hány szemétgyűjtő edényzet 

hiányzik, hányan nem fizetnek a szemétszállításért. Úgy gondolta, hogy ez az első lépés lehet a 

tekintetben, hogy kevesebb legyen az illegális hulladék. 

A kamerákkal kapcsolatban elmondta, hogy jogszabály írja elő, hogy ki nézheti a 

kamerafelvételeket. Úgy gondolta, hogy amit a rendőrségnek fizetnek támogatást kamerafigyelés 

gyanánt, jóval kevesebb a költsége, mintha kiképeznének 4 embert, akik folyamatosan figyelnék 

a kamerát. Ritkán tudnak olyan bűncselekményt megfogni, amit azonnal látnak a felvételen és 

oda tud menni a rendőrség eljárni. A legtöbb esetben bűncselekmények felgöngyölítésére 

szolgálnak a felvételek. 

Pozitív esetként említette, amikor lerakták a hulladékot, majd miután az önkormányzat 

bejelentette, hogy kamera van kihelyezve, valaki el is távolította azt. 

A háztartásokhoz elhelyezett 120 literes hulladékgyűjtő edényzet kihelyezésétől vár egy kis 

javulást. 

 

A továbbiakban Pataki Csaba alpolgármester úrnak adta meg a szót. 

 

Pataki Csaba: Czene Gyula képviselő úr mondandóját kiegészítve elmondta, hogy az 

Önkormányzat mintegy 20 millió Ft-tal nagyobb összeggel támogatja a cég működését, viszont 

Igazgató asszony elmondása alapján nagyjából 36 millió Ft-tal kevesebb támogatást kap a cég 
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más forrásból, tehát a 15 millió Ft mínusz ott van a cég életében, miközben nagyságrendekkel 

emelkedtek az energiaárak, a bekerülési költségek. Úgy vélte, hogy rendkívül nehéz év elé néz a 

cég, és ilyenkor jön elő a személyi felelősség kérdése.  

 

További hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

51/2023. (IV.27.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarján Foglalkoztatási 

Nonprofit Kft. 2023. évi üzleti tervét a melléklet szerint 20 eFt adózott eredménnyel elfogadja. 

 

Felelős: Dombovári Edina ügyvezető 

Határidő: 2023. december 31. 

 

 

5.a) A REMEK Salgótarjáni Rendezvény- és Médiaközpont Nonprofit Korlátolt 

Felelősségű Társaság 2022. évi egyszerűsített éves beszámolója 

Előterjesztő: Balogh Katalin ügyvezető igazgató 

 

A napirend tárgyalásához meghívott: 

- dr. Rozgonyi József, a kft. felügyelőbizottságának elnöke 

- Czékmán József, a kft. könyvvizsgálója 

 

A Népjóléti Bizottság 7 igen szavazattal; a Gazdasági Bizottság 8 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 10 igen szavazattal, 5 tartózkodás mellett az alábbi 

határozatot hozta: 

 

52/2023. (IV.27.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a REMEK Salgótarjáni 

Rendezvény- és Médiaközpont Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi 

beszámolóját 298.077 eFt mérlegfőösszeggel és -65.877 eFt adózott eredménnyel elfogadja. 

 

Felelős: Balogh Katalin ügyvezető igazgató  

Határidő: azonnal   

 

2. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a -65.877 eFt adózott 

eredmény eredménytartalékba helyezését jóváhagyja. 

 

Felelős: Balogh Katalin ügyvezető igazgató  
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Határidő: azonnal   

 

 

5.b) A REMEK Salgótarjáni Rendezvény- és Médiaközpont Nonprofit Korlátolt 

Felelősségű Társaság 2023. évi üzleti terve 

Előterjesztő: Balogh Katalin ügyvezető igazgató 

 

A napirend tárgyalásához meghívott: 

- dr. Rozgonyi József, a kft. felügyelőbizottságának elnöke 

- Czékmán József, a kft. könyvvizsgálója 

 

A Népjóléti Bizottság 7 igen szavazattal; a Gazdasági Bizottság 10 igen szavazattal; a Pénzügyi 

Bizottság 8 igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

53/2023. (IV.27.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a REMEK Salgótarjáni 

Rendezvény- és Médiaközpont Nonprofit Kft. 2023. évi üzleti tervét a melléklet szerint 0 Ft 

adózott eredménnyel elfogadja. 

 

Felelős: Balogh Katalin ügyvezető igazgató  

Határidő: 2023. december 31.   

 

 

6.a) Salgótarjáni Városfejlesztő és Turisztikai Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi 

beszámolója 

Előterjesztő: Budavári Valéria ügyvezető igazgató 

 

A napirend tárgyalásához meghívott: 

- Ökrös László, a kft. felügyelőbizottságának elnöke 

- Czékmán József, a kft. könyvvizsgálója 

 

A Gazdasági Bizottság 10 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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54/2023. (IV.27.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarjáni 

Városfejlesztő Kft. 2022. évi beszámolóját 21.195 eFt mérlegfőösszeggel és 106 eFt adózott 

eredménnyel elfogadja. 

 

2. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a 106 eFt adózott eredmény 

eredménytartalékba helyezését jóváhagyja. 

 

Határidő: azonnal   

Felelős: Budavári Valéria ügyvezető igazgató  

 

 

6.b) Javaslat a Salgótarjáni Városfejlesztő és Turisztikai Kft. 2023. évi üzleti tervére 

Előterjesztő: Budavári Valéria ügyvezető igazgató 

 

A napirend tárgyalásához meghívott: 

- Ökrös László, a kft. felügyelőbizottságának elnöke 

- Czékmán József, a kft. könyvvizsgálója 

 

A Gazdasági Bizottság 10 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

55/2023. (IV.27.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarjáni Városfejlesztő és 

Turisztikai Kft. 2023. évi üzleti tervét 3 500 eFt adózott eredménnyel elfogadja. 

 

Határidő: 2023. december 31.   

Felelős: Budavári Valéria ügyvezető igazgató  

 

Fekete Zsolt: Megköszönte a cégeknek a tavalyi évi munkát és a 2023-as évhez eredményes 

munkát kívánt. 

 

 

7. Javaslat a Salgó Vagyon Kft. alapító okiratának módosítására 

Előterjesztő: Méhes András ügyvezető igazgató 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a drasztikus energiaár-emelkedés 

hatásainak enyhítésére és kezelésére, valamint a működőképesség fenntartása érdekében 

elfogadott intézkedési terv alapján került sor a Salgó Vagyon Kft. ipari parki székházának 

bezárására, és az ott működő szervezeti egység ideiglenes átköltöztetésére. Gazdaságossági 

szempontok alapján a Kft. a jövőben az ipari parki székházat nem székhelyként, hanem 
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telephelyként kívánja használni. Ennek okán az előterjesztés a Kft. alapító okiratának 

módosítására tett javaslatot. 

 

Az Ügyrendi Bizottság 8 igen szavazattal; a Gazdasági Bizottság 10 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Az előterjesztő szóbeli kiegészítéssel nem kívánt élni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

56/2023. (IV.27.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgó Vagyon Salgótarjáni 

Önkormányzati Vagyonkezelő és Távhőszolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság alapító 

okiratának módosítását az 1. melléklet szerint jóváhagyja és felhatalmazza a polgármestert annak 

aláírására. A Közgyűlés utasítja a Salgó Vagyon Kft. ügyvezető igazgatóját, hogy a cég jogi 

képviselőjén keresztül kezdeményezze a változásbejegyzési eljárást. 

 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester, Méhes András ügyvezető igazgató 

Határidő: értelemszerűen  

 

 

8. Javaslat a VOLÁNBUSZ Zrt. Salgótarján megyei jogú város autóbusszal végzett helyi 

személyszállítás közszolgáltatási tevékenység feladatainak ellátásáról szóló 2022. évi 

beszámolójának elfogadására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

A napirend tárgyalásánál jelent volt: Makai Zoltán helyi közszolgáltatási szakértő, 

valamint Pápai Roland forgalmi üzemvezető 

VOLÁNBUSZ Zrt. Forgalmi és Kereskedelmi 

Főigazgatóság 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a VOLÁNBUSZ Zrt. és az 

Önkormányzat között 2021. január 1. napján hatályba lépett, Salgótarján város helyi közösségi 

autóbusz-közlekedésének biztosítását célzó közszolgáltatási szerződés alapján a VOLÁNBUSZ 

Zrt. látja el a helyi autóbusz közlekedéssel összefüggő feladatokat. 

A szolgáltató által 2023. március 31-én benyújtott adatszolgáltatás alapján lefolytatásra kerültek 

a 2022. évi helyi közösségi közlekedés bevételekkel nem fedezett indokolt költségeivel 

kapcsolatos számítások.  

A beszámoló alapján megállapítható, hogy a VOLÁNBUSZ Zrt. a 2022. évi személyszállítási 

közszolgáltatást a közszolgáltatási szerződésben foglalt rendelkezéseknek megfelelően, 

szerződésszerűen látta el.  

Mivel a 2022. évben kifizetett 200.000.000 Ft támogatás nem fedezte a közszolgáltatáshoz 

kapcsolódó bevételekkel nem fedezett indokolt költségek összegét, ezért a közszolgáltatási 

szerződés alapján 322.287.334 Ft VOLÁNBUSZ Zrt. részére történő megfizetésére tett 

javaslatot az előterjesztés. 
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A Gazdasági Bizottság 10 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

A továbbiakban Turcsány László képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Turcsány László: A májustól megvásárolható megyebérlettel kapcsolatban megkérdezte, hogy a 

peremkerületeken élőknek, mint például Rónabánya, Rónafalu, Kürtgyarmat út a megváltandó 

bérlet ára, és a megyebérlet ára között mennyi különbség van? 

 

Fekete Zsolt: Makai Zoltán helyi közszolgáltatási szakértőnek adta meg a szót. 

 

Makai Zoltán: Konkrét választ nem tudott adni, úgy vélte, hogy nagy eltérés nincs a kétfajta 

bérlet között, de hosszú távon lehetséges, hogy jobban járnak az utasok a megyebérlet 

megvásárlásával. Ígéretet tett arra vonatkozóan, hogy írásban tájékoztatást fognak adni róla. 

 

Fekete Zsolt: Molnár Károly képviselő úrnak adta meg a szót. 

 

Molnár Károly: Hozzászólásában elmondta, hogy a Közgyűlés előtt a Bizottsági üléseken 

szakmai szempontból megvizsgálják, megtárgyalják az előterjesztéseket, ahol szabadabb keretek 

között tudnak beszélgetni az előterjesztőkkel az adott előterjesztésekről. A Gazdasági, illetve 

Pénzügyi Bizottság ülésén hosszan beszélgettek erről a témáról, a lakosság részéről érkezett 

kérdéseket közvetítették a Volánbusz képviselői felé. Elmondta, hogy a tömegközlekedés egy 

nagyon sarkalatos kérdés a városban, jellemzően a negatív vélemény dominál, mint például a 

buszfűtés, panaszkezelés, menetrend pontatlanság. Megköszönte, hogy az elmúlt évek 

tapasztalataihoz képest, most egy sokkal pozitívabb hozzáállás látható a Volánbusz részéről 

annak irányában, hogy ezekkel a panaszokkal hatékonyabban, és komolyabban foglalkoznak. 

Megköszönte, hogy a Bizottsági üléseken a lakosságtól érkezett panaszokat meghallgatták, és 

nyitottak voltak arra, hogy hatékonyabban fogják vizsgálni, és kezelni a problémákat. Bízott 

abban, hogy amit a város a tömegközlekedés támogatására fizet, azért olyan szolgáltatást fognak 

kapni, ami a város lakosságának is a közmegelégedésére szolgál. 

 

További hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

57/2023. (IV.27.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a VOLÁNBUSZ Zrt. 

Salgótarján megyei jogú város autóbusszal végzett helyi személyszállítás közszolgáltatási 

tevékenység feladatainak ellátásáról szóló 2022. évi beszámolóját a melléklet szerint 

jóváhagyja.  

 

Határidő: értelemszerűen  

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

2. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a VOLÁNBUSZ Zrt. 

beszámolójában kimutatott ÁFA mentes 322.287.334 Ft összegű ellentételezési igényt 

elfogadja. 
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Határidő: értelemszerűen  

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

Fekete Zsolt: A következő 3 előterjesztés az önkormányzat tulajdonában levő, de az 

intézmények, illetve gazdasági társaságok közfeladatainak ellátásához szükséges vagyontárgyak 

ingyenes használatba adására tett javaslatot. Az Önkormányzat vagyonrendelete alapján az 

ingyenes használatba adás közgyűlési hatáskör. 

Kérte a Közgyűlést, hogy az előterjesztéseket tárgyalja meg és a határozati javaslatokat fogadja 

el. 

 

 

9. Javaslat önkormányzat által beszerzett eszközök ingyenes használatba adására  

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

A Gazdasági Bizottság 10 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

58/2023. (IV.27.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése ingyenes használatba adja a 

Zenthe Ferenc Színház Nonprofit Kft.-nek (székhely: 3100 Salgótarján, Fő tér 5.) a 

feladatellátásához használt eszközöket a feladatellátás időtartamára, az 1. sz. melléklet 

szerint.  

A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert az ingyenes használati szerződés aláírására és az 

egyéb szükséges jognyilatkozatok megtételére. 

 

Határidő: 2023. május 1.  

Felelős: Fekete Zsolt polgármester  

 

2. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése ingyenes használatba adja a 

REMEK Salgótarjáni Rendezvény- és Médiaközpont Nonprofit Kft.-nek (székhely: 3100 

Salgótarján, Fő tér 5.) a feladatellátásához használt eszközöket a feladatellátás időtartamára, 

a 2. sz. melléklet szerint.  

A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert az ingyenes használati szerződés aláírására és az 

egyéb szükséges jognyilatkozatok megtételére. 

 

Határidő: 2023. május 1.  

Felelős: Fekete Zsolt polgármester  

 

3. A Közgyűlés ingyenes használatba adja a Salgótarján Foglalkoztatási Nonprofit Kft-nek 

(székhely: 3100 Salgótarján, Kertész út 2.) a feladatellátásához használt eszközöket a 

feladatellátás időtartamára a 3. sz. melléklet szerint. 

A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert az ingyenes használati szerződés aláírására és az 

egyéb szükséges jognyilatkozatok megtételére.  
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Határidő: 2023. május 1.  

Felelős: Fekete Zsolt polgármester  

 

4. A Közgyűlés a Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzata, a Salgótarján és Térsége 

Önkormányzatainak Társulása, valamint a Salgótarján és Térsége Egészségügyi-Szociális 

Központja között létrejött, szociális és gyermekjóléti feladatellátás átadására, valamint a 

feladatellátásra szolgáló ingó vagyon ingyenes használatba adására vonatkozó megállapodás 

4.2. pontjában meghatározott, térítésmentesen használatba adott ingóságok (berendezések, 

eszközök) körét a határozat 4. mellékletében felsorolt vagyontárgyakkal kiegészíti.  

A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert az érintett ingóságoknak a Társulás, illetőleg az 

Intézmény részére történő átadásával kapcsolatos eljárás lefolytatására, valamint a szükséges 

jognyilatkozatok megtételére. 

 

Határidő: 2023. május 1.  

Felelős: Fekete Zsolt polgármester  

 

 

10. Javaslat önkormányzat tulajdonában lévő ingóságok ingyenes használatba adására a 

Salgótarjáni Összevont Óvoda és Bölcsőde részére 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

A Gazdasági Bizottság 10 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

59/2023. (IV.27.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarjáni Összevont Óvoda 

és Bölcsőde (székhely: 3100 Salgótarján, Arany János út 19/A) részére a feladatellátást szolgáló 

ingóságokat a feladatellátás időtartamára az 1. sz. melléklet szerint ingyenes használatba adja.  

 

Határidő: 2023. május 1.  

Felelős: Fekete Zsolt polgármester  

 

 

11. Javaslat önkormányzat tulajdonában lévő ingóságok ingyenes használatba adására a 

Dornyay Béla Múzeum részére 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

A Gazdasági Bizottság 10 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal támogatta 

az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 
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Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

60/2023. (IV.27.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a 227/2017. (XII.14.) határozata 

5. pontjának 1.2. alpontját, a Dornyay Béla Múzeum feladatellátásához szükséges ingó vagyon 

körét az 1. mellékletében feltüntetett vagyontárgyakkal kiegészíti. 

 

Határidő: 2023. május 1.  

Felelős: Fekete Zsolt polgármester  

 

 

12. Javaslat a "Salgó Rally 2023" megrendezéséhez szükséges helyszínek biztosítására  

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az Önkormányzat támogatásával 

2016-tól ismét megrendezésre kerül az Országos Rallye Bajnokság salgótarjáni futama. A rallye 

sport Salgótarjánban tradicionális sportágnak számít, így rendkívül népszerű minden korosztályt 

megszólítva, a rendezvény pedig már hagyománnyá vált a lakosság körében. Elmondta, hogy a 

Salgó Rally hazánk legnagyobb hagyományokkal rendelkező rally versenyei közé tartozik.  

A rendező az Önkormányzattal történt egyeztetések során az előterjesztésben foglaltak szerint 

kérte a támogatást, hozzájárulást a Salgó Rally megrendezéséhez szükséges helyszínekkel 

kapcsolatban. 

 

Az előterjesztés pótlólag lett megküldve a Közgyűlés tagjainak. 

 

A Népjóléti Bizottság 7 igen szavazattal; a Gazdasági Bizottság 10 igen szavazattal; a Pénzügyi 

Bizottság 8 igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Időközben dr. Dániel Zoltán alpolgármester úr elhagyta a termet, így a Közgyűlés 14 fővel 

folytatta munkáját. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

61/2023. (IV.27.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése támogatja a TRP Hungary 

Kft. által 2023. május 25-27. között rendezett Salgó Rally 2023 elnevezésű futamát és 

hozzájárul a verseny tervezett helyszíneinek ingyenes biztosításához az alábbiak szerint:  

- az éjszakai Parc Ferme helyszíne: Salgótarján, Tóstrand bekerített, zárható területe (3x32 

A) áramvételi lehetőséggel 2023. május 25. 07.00 órától 2023. május 27. 22.00 óráig 

polgárőrök közreműködésével, 

- a célceremónia megrendezéséhez a Fő téri parkoló biztosítása a Rákóczi úttól, valamint a 

Klapka út és Mérleg út használata (3x63 A) áramvételezési lehetőséggel a ceremónia 

idején, 2023. május 26. 07.00 órától 2023. május 27. 22.00 óráig polgárőrök 

közreműködésével és kordonnal lezárva, 
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- a Salgótarján, Sportcsarnok melletti gépjárműparkolót, valamint a 21-es számú főutat és a 

Losonci utat összekötő út szalagozással, kordonozással történő lezárásához, illetve a 

Május 1. út és a Kassai sor Sportcsarnok és Mártírok útja közötti szakasz 

kétirányosításához, 2023. május 25. 08.00 órától 2023. május 27. 22.00 óráig. 

A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a szükséges jognyilatkozatok 

megtételére. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester  

  dr. Romhányi Katalin jegyző 

 

2. A Közgyűlés jóváhagyja, hogy a Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának 

megbízásából eljáró Salgó Vagyon Kft. a TRP Hungary Kft. részére a rendezvény ideje alatt, 

2023. május 25-27. között a 3100 Salgótarján, Erzsébet tér 1. szám alatti garzonházban 16 

db, a lakásokban elhelyezhető személyek figyelembevételével 5.000 Ft/fő/nap áfa mentes 

bérleti díjon bérbe adjon. A bérleti díjak a közüzemi díjakat is tartalmazzák. 

A Közgyűlés felkéri a Salgó Vagyon Kft. ügyvezető igazgatóját, hogy a lakásbérleti 

szerződést kösse meg. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Méhes András ügyvezető igazgató  

 

3. A Közgyűlés jóváhagyja a Salgótarján Városi Sportcsarnok épületében (tornaterem, Gabora 

terem, Nagytanács terem, átjáró folyosó – emeleti nézőtér, öltöző zuhanyzóval, oldalsó 

parkoló, illemhelyiségek) a versenyiroda és irányítás, az adminisztratív átvételek, valamint 

az itinerosztás, a felügyelő testületi ülések megtartásának helyszín kialakítását áramforrással 

és internet eléréssel térítésmentesen: 

- 2023. május 24. 14.00 óra és 22.00 óra között, 

- 2023. május 25. 07.00 óra és 23.00 óra között, 

- 2023. május 26. 07.00 óra és 23.00 óra között, 

- 2023. május 27. 07.00 óra és 23.00 óra között. 

A Közgyűlés felkéri a Salgótarjáni Rendezvény- és Médiaközpont Nonprofit Kft. ügyvezető 

igazgatóját, hogy a létesítményhasználatról szóló szerződést kösse meg. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Balogh Katalin ügyvezető igazgató  

 

 

13. Javaslat Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatához benyújtott 2023. évi 

sporttámogatási pályázatok elbírálására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 

 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy az Önkormányzat az 

önkormányzat sportfeladatairól és a helyi sporttevékenység támogatásáról szóló rendeletében 

foglaltak szerint pályázatot hirdetett salgótarjáni sportszervezetek, valamint a Salgótarjánban 

megrendezésre kerülő sportrendezvények, illetve szabadidősport rendezvények támogatására. A 

pályázatok benyújtási határideje 2023. április 6. volt. A sportszervezetek támogatására 21 

pályázat, a sport- illetve szabadidősport rendezvények támogatására 12 pályázat érkezett be.  

A pályázatok rangsorát és a javasolt támogatást az előterjesztés 1-2. melléklete tartalmazta. 
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Az előterjesztés a Népjóléti Bizottság ülését követően pótlólag lett megküldve a Közgyűlés 

tagjainak. 

 

A Népjóléti Bizottság 7 igen szavazattal; a Pénzügyi Bizottság 8 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Időközben dr. Dániel Zoltán alpolgármester úr visszaérkezett a terembe, így a Közgyűlés 15 

fővel folytatta munkáját. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

62/2023. (IV.27.) határozat 

 

Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Salgótarján Megyei Jogú 

Város Önkormányzatához benyújtott 2023. évi sporttámogatási pályázatok alapján a 

sportszervezetek részére a sporttevékenységükhöz és működésükhöz nyújtott támogatást az 1. 

mellékletben foglaltak szerint, a sportszervezetek és sportszövetségek sport- és szabadidősport 

rendezvényeinek támogatását a 2. mellékletben foglaltak szerint határozza meg.  

A Közgyűlés felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a pályázókat értesítse, és felhatalmazza a 

támogatási megállapodások aláírására. 

 

Határidő: értelemszerűen 

     az értesítés tekintetében: 2023. május 12. 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 

14. Javaslat bírósági ülnökök választására 

Előterjesztő: Fekete Zsolt polgármester 
 

Fekete Zsolt: Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondta, hogy a Köztársasági Elnök 2023. 

március 7. és április 30. napja közé eső időtartamra tűzte ki a bírósági ülnökök megválasztását, 

tekintettel arra, hogy a 2019. évben megválasztott bírósági ülnökök megbízatása hamarosan 

lejár.  

A járásbíróság ülnökeit a bíróság székhelye szerinti illetékes helyi önkormányzat, illetve 

települési nemzetiségi önkormányzat képviselő-testülete, a törvényszék ülnökeit a vármegyei, 

illetve megyei jogú városi képviselő-testülete és a területi nemzetiségi önkormányzatok 

képviselő-testületei választják meg. 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény a képviselő-testület át nem ruházható 

hatáskörébe utalja a bírósági ülnökök választását. 

Az Országos Bírósági Hivatal elnöke által meghatározott keretszámok alapján a Közgyűlés a 

Salgótarjáni Járásbírósághoz 6 fő ülnököt, a Balassagyarmati Törvényszékhez 3 fő ülnököt 

választott, figyelembe véve, hogy Salgótarján Megyei Jogú Város Roma Nemzetiségi 

Önkormányzata és Szlovák Nemzetiségi Önkormányzata nem kívánt élni az ülnökválasztási 

jogával.  

A jelöltek a meghatározott feltételeknek megfeleltek, a jogszabályban meghatározott igazolási 

kötelezettségüket maradéktalanul teljesítették, és azok alapján a megválasztásuknak akadálya 

nem volt.   
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Az előterjesztés pótlólag lett megküldve a Közgyűlés tagjainak. 

 

Bizottságok nem tárgyalták az előterjesztést. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem hangzott el. Döntéshozatal következett. 

 

Fekete Zsolt: 

Megállapította, hogy a Közgyűlés 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

63/2023. (IV.27.) határozat 

 

1. Salgótarján Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a bírák jogállásáról és 

javadalmazásáról szóló 2011. évi CLXII. törvény 215. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében 

eljárva, a 216. § (1) bekezdésére figyelemmel az alábbi személyeket 4 évre bírósági ülnöknek 

megválasztja: 

 

A/ a Salgótarjáni Járásbíróság - fiatalkorúak büntetőügyeiben eljáró bíróság ülnökeként 

 

Ssz. Név Lakcím 

1. Bíróné Ivády Nóra   

2. Takács Dóra  

3. Királyhegyiné Gordos Éva   

4. Somoskői Zoltánné  

(szül. név: Simon Erzsébet Melinda) 

 

5. Pusztainé Kun Zsuzsanna   

6. Mártáné Huszár Rita   

 

B/ a Balassagyarmati Törvényszék – munkaügyi bíróságként eljáró bíróság ülnökeként 

 

Ssz. Név (születéskori név) Lakcím 

1. Dr. Sándor Tiborné (szül. név: Zéti Melinda)  

2. Szoó Irén  

 

C/ a Balassagyarmati Törvényszék - fiatalkorúak büntetőügyeiben eljáró bíróság 

ülnökeként 

 

Ssz. Név (születéskori név) Lakcím 

1. Szabó Jenőné (szül. név: Márton Erzsébet)  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Fekete Zsolt polgármester 

 

 




